
 
(vervolgvragen) onderzoek Agrosector Flevoland 

Datum : 10 april 2022 

Op 28 februari 2022 heeft de VVD een 4-tal vragen gesteld over het rapport 

´Toekomstperspectief agrosector Flevoland´. Deze zijn op 29 maart door GS beantwoord 

waarin wordt bevestigd dat het rapport niet langer ingezet kan worden ter ondersteuning van 

beleidsvorming voor nieuwe majeure ontwikkelingen zoals de landbouwtransitie, 

stikstofopgave, woningbouw, bossenstrategie, biodiversiteit, bodemdaling etc. In navolging 

op deze bevestiging wil de VVD aan GS de volgende aanvullende vragen voorleggen:  

1. Is GS bereid om voor het actualiseren van de Omgevingsvisie Flevoland een nieuwe 

integrale visie voor de agrosector op te stellen? 

 

2. Zo ja, welk proces en welke termijn heeft GS voor ogen voor het opstellen van een 

nieuwe visie?  

 

3. In de beantwoording geeft GS aan dat er inmiddels opdracht is gegeven aan de WUR 

voor het opstellen van een aanvullende studie die voor de zomer wordt opgeleverd. 

Kan GS aangegeven wat de scope en samenhang is van de opdracht en op welke 

wijze de aanvullende studie nieuwe beleidsvorming gaat ondersteunen? 

In afwachting van uw beantwoording, 

Namens de fractie van de Flevolandse VVD  

Henri van Ulsen.  

  

 


